



Autefa Solutions Germany GmbH, Paul-Lenz-Str. 1b, 86316 Friedberg

Autefa 非织造德国分公司

Press release

新闻发布

**AUTEFA Solutions supplies needle punching lines for Geotextile production to Confidence Infrastructure Ltd., Bangladesh**

Autefa 为孟加拉 Confidence Infrastructure 公司提供两条用于土工布生产的针刺线

AUTEFA SOLUTIONS GERMANY GMBH  
PAUL-LENZ-STR. 1B  
86316 FRIEDBERG . GERMANY  
P +49 821 2608 0 . F +49 821 2608 299  
www.autefa.com . germany@autefa.com

Wednesday, 25 August 2021  
2021 年 8 月 25 日星期三

AUTEFA Solutions announces that it will supply two complete needle-punching Geotextile lines to Confidence Infrastructure Ltd., one of the leading Engineering solutions providers from Bangladesh. Using state-of-the art technology, Confidence Infrastructure Ltd., is able to adapt to the continually growing market requirements and to react promptly and flexibly to individual customer needs. A growing demand in the last years led to the decision to invest in a two new Geotextile production lines.

Autefa 宣布将为 Confidence Infrastructure 公司提供两条成套的针刺土工布生产线，该公司是孟加拉国领先的工程解决方案供应商之一。拥有尖端的技术，Confidence Infrastructure 公司能够适应不断增长的市场需求，并针对个体客户做出迅速而灵活的反应。由于过去几年不断增长的需求，公司决定再投资两条新的土工布生产线。

The scope of supply includes complete solution from fiber opening and blending, Double Doffer card, crosslapper Topliner with web profile control WebMax and needle punching machines Stylus NL with winders. Confidence Infrastructure Ltd. will produce 300-600gsm polypropylene and polyester nonwoven geotextile with maximum width up to 4.2m. The majority of the production will be consumed in Geobag application for erosion control.

该项目供货范围包括从纤维开松混合、双道夫梳理、配置 WebMax 控制的交叉铺网机 Topliner、针刺机 Stylus NL 到卷绕机的成套设备。Confidence Infrastructure 公司将生产 300-600gsm 的聚丙烯和聚酯非织造土工布，最大幅宽可达 4.2 米，生产的大部分产品将用于防腐控制的土工布袋。

The project is designed to cater the increasing demand of Geotextile in Bangladesh and international markets. Mr. Shahid Islam, Sr. GM & COO of Confidence Infrastructure Ltd. informs: "We chose AUTEFA as our partner for this project because of its proven technology in needle-punching nonwoven field. This contract is the beginning of long partnership of Confidence group with AUTEFA Solutions."

该项目旨在满足孟加拉和国际市场对土工布日益增长的需求。Confidence Infrastructure 公司总经理兼首席运营官 Shahid Islam 先生表示：“我们选择 Autefa 公司作为合作伙伴，是因为它在针刺非织造布领域的成熟技术，这份合同是 Confidence Infrastructure 和 Autefa 长期合作的开始。”

AUTEFA Solutions is a leading solution provider for turn-key nonwovens lines and machines for carded-crosslapped needlepunching lines, spunlace lines and thermobonding lines. All process steps base on

MANAGING DIRECTOR  
CHRISTIAN EGGER (CEO)  
YANWU LIU

HANDELSREGISTER AUGSBURG  
HRB -NR. 26374  
VAT: DE278548723

COMMERZBANK AG  
IBAN: DE19 7204 0046 0117 7021 00  
SWIFT (BIC): COBADEFFXXX

LANDESBANK BADEN-WÜRTTEMBERG  
IBAN: DE88 6005 0101 0008 1360 93  
SWIFT (BIC): SOLADEST600

well-known and worldwide approved technologies. Besides the complete equipment, the company supplies comprehensive engineering services, including start-up and production support, as well as guarantees for quality and capacity.

Autefa 是一家领先的非织造成套生产线和设备的交钥匙解决方案供应商，产品涵盖针刺、水刺和热粘合生产线，所有的工艺步骤都基于知名的和全球认可的技术。公司除提供成套设备外，还可提供全面的工程服务，包括设备开车和运转支持，以及质量和产能的保证。

Media Contact: 媒体联系人:

Jutta Soell (Dipl.- Ing)

Head of Marketing 市场部部长

AUTEFA Solutions Germany GmbH - Paul-Lenz- Straße 1 - 86316 Friedberg, Germany

T +49 821 2608 138 - M +49 159 0438 4543 - [Jutta.Soell@autefa.com](mailto:Jutta.Soell@autefa.com) - [www.autefa.com](http://www.autefa.com)

Autefa 非织造德国分公司